



## **Referat af kredsbestyrelsesmøde**

Tirsdag den 10. december 2024 kl. 1730  
Sted: Gerlev Kro & Hotel  
Bygaden 4  
Gerlev  
3630 Jægerspris

Der holdes møde fra kl 1730 til ca 1830, hvor efter vi går til maden.

Inviterede: Morten Hansen, Marie-Louise Munch Achten-Lyng, Ole Hansen, Torben Broløs, Holger Christensen, Bjarne Larsen, Kresten Henriksen, Anders Bruun Nørring, Brian Elbæk, Mads Søholm, Lars Egedal og Sonny Persson.

Gæster: Hanne Smedegård, Lars Udengaard

Afbud: Brian Elbæk, Torben Broløs

Dagsorden:

### **Ad. 1. Godkendelse af referat fra forrige møde**

Godkendt. Sonny gjorde opmærksom på punkt 6. Sammensætning af bevillingsudvalget: konstituering på 1. Møde efter kredsårsmøde.

Punkt 7 planlægning af kredsårsmøde Brian, Bjarne, Anders og Sonny

Oplæg om 3 workshops

Puljefasaner: Erik Voigt kan kontaktes.

Ændringer indarbejdes

I øvrigt godkendt

### **Ad. 2. Nyt fra formanden**

Jesper Søgaard indtegnede på kort, hvor aktiviteter kan indpasses i Jægerspris, inklusiv bueskydning og hundepøver.

Outdoor festival på Ledreborg er gratis. Anders har anmodet om standplads. Roskilde udstyret benyttes.

### **Ad. 3. Nyt fra hovedbestyrelsen ved Marie-Louise A. Lyng.**

Næste møde 12. december.

Budgetforslag til afstemning.

Funktionsbeskrivelse for medlemmer af funktionsbeskrivelsen for hjortevildtsudvalget er væsentligt. Undren over at formanden udpeges af HB og ikke vælges af medlemmerne. Formanden gives samtidig 2 stemmer i udvalget (strider mod repræsentantskabsbeslutninger).

Udvalgsstruktur - flere medlemmer udtrykte frustration over for lidt åbenhed i processen.



**Ad. 4. Status på samarbejdet i kredsen og i kredsbestyrelsen, er vi på rette kurs?**

Et samlet KB gav udtryk for, at samarbejdet kører tilfredsstillende. Et enkelt medlem ønskede dog ikke at udtale sig.

Hanne tilbød at Kalø assisterer med bestyrelsens fortsatte udvikling, herunder en fælles forståelse af nødvendige kompetencer, opgaver, interesser. Det kan være en god idé, at få tilknyttet en facilitator til at komme i mål med dette.

**Ad. 5. Skal der igangsættes en analyse ift. evt. opsplitning af kredsen?**

En samlet KB tilkendegav støtte til at iværksætte en analyse, idet formen dog først skal fastlægges. Analysen bør således tage udgangspunkt i KB, og først ved en klar indstilling baseret på almindelige beslutningsparametre herunder SWAT mv fra KB bredes ud til en bredere analyse/afstemning blandt medlemmerne.

**Ad. 6. Er der fortsat brug for K7 gruppen ift. den indsats, K7 gruppen blev nedsat til at varetage?**

KB gav udtryk for, at K7 gruppen har løst sin opgave og kan nedlægges i sin nuværende form. Kb takkede K7 gruppen for samarbejdet.

**Ad. 7. Økonomi på Distriktsmøderne, (Holger og Ole)**

Morten Sinding er inviteret til at tale på distrikts møde i distrikt 1. Forventet 30 deltagere. Der er tvivl om, hvor økonomien kommer fra. Skal de lokale foreninger, kredsen eller jægerrådene betale? Arrangementet skal funderes i jægerrådene, som har økonomien. Jægerråd kan slå sig sammen om arrangementer. Der er dog alene et budget pr. jægerrådet på kr 2.000 / år. Distrikterne er alene et valgorgan, og har ingen selvstændig økonomi.

**Ad. 8. Eventuelt.**

Der skrives pt ud til medlemmerne vedrørende årsmøder i jægerrådene. Dette gøres på kreds niveau. Vi skal huske at vi skal have kandidater til HB-suppleant på jægerrådsårsmødet.

Delegerede på repræsentantskabet: Lille fald til i antal medlemmer betyder at vi får 62 repræsentanter mod 63 i 2024.

Antallet repræsentanter fra de enkelte jægerråd meldes ud inden for kort tid.

Der opfordres til at jægerrådene også indsender navne på suppleanter.

Jægerråd som ikke afholder årsmøde mister retten til at udpege repræsentanter.

Næste møde: 9. januar, kl 17.30 i Hedehusene.

Referent: Lars Egedal